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Protokoll Alpina rådet 151015 
 
Ulf Lidberg  Lasse Kjällberg    
Lars Melin  Tom Pietilä   
Ulf Olofsson  Tommy Eliasson Winter  
Inger Nordqvist  Anders Sundqvist  
Janne Klein   Karin Sundberg  

1.   Föregående protokoll 
      Protokollet godkändes 
 
Beslut 
Inga beslut  
 
 
2.    Lägesrapport  
a.    Lägesrapport SSF 
TE har prioriterat tillgänglighet för aktiva i landslagen, tränare, RIG och nationell verksamhet 
 
b.    Lägesrapport Landslagen  
i.     Verksamhet 
Verksamheten pågår enligt plan. Nya dam- resp. herrchef bra. 
Matts Olsson och Anna Swenn-Larsson skadade 
 ii.     FoU 
Ingen rapport 
iii.    Ekonomi 
Ekonomi enligt plan. Diskussion med SOK om medel till verksamheten. 
Marknadsrådet en stor tillgång för svensk skidåkning. 
Kommunikatör anställd 
 
c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 
i.       Ekonomi (budget/utfall) 
Inget utöver plan 
ii.     Skiduniversitetet 
Verksamheten i Tärnaby och Östersund fungerar bra. 
Arbete pågår att öka antal platser och möjlighet att läsa Tränare/Lärare. Specialidrott 
iii.    Skidgymnasier 
RIG, Malung och Järpen fungerar bra 
Ny dimensionering med start HT 2015. Arbete att öka antal alpina RIG platser 
iv.    Utbildning 
Utbildningsrapport bifogas 
Vilka utbildningar ska vi ha i framtiden? Utbildningarna bör förändras allteftersom behoven av utbildning  förändras 
v.     Tävlingsplanering 
Viktigt att Storslalom prioriteras mer i kommande tävlingsplanering.  
vi.   Ungdomsverksamheten  
Skolningsverksamheten bokad. Ansvarig 2015-2016, Ulf Rockström och Lars Lifvendahl 
 
d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
i.     Barn & Ungdom 
Ingen rapport  
ii.    Junior & Senior   
Ingen rapport 
iii.    Regelgrupp 
Ingen rapport 
iv.    Utbildningsgrupp 
Ingen rapport 
 
3.     AR´s aktivitetsplan 
Aktivitetsplanen bör revideras efter strategisk plan.  
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4.    Föranmälda frågor   

 

a. Förberedelser inför Skidtinget i Linköping 

Tommy och Ulf L planerar det alpina innehållet inför skidtinget TE önskar möjlighet att presentera 

sig. 

Rådsmedlemmar och tjänstemän bör vara delaktiga i Skidtinget 

Dålig respons av inbjudna från distrikt och regioner 

b. RIG-allmänt, dimensionering, slutrapport Järpen mm. 

Se ovan under lägesrapport 

c. Alpin organisation, rikstränare, skolningsverksamhet mm 

Ny kommunikatör, Ulrika Svensson 

Rikstränare. Arbetsbeskrivning klar och annons vecka 43 

Rikstränaren ska prioritera den idrottsliga verksamheten  

d. Status VM-grupp 

Inget att rapportera 

e. Planerade projekt 

Utveckling med teknik i fokus 

- projekt för att öka plattformar för utveckling mellan professionell tränarkår, regiontränare, 

distriktstränare och klubbtränare 

Tillgänglighet 

- projekt för att öka rekrytering till den alpina sporten genom ökad tillgänglighet  

f. AR 15-16 

Inget att notera 

g. Info från FIS möte i Zürich 

Parallell i framtiden, SL City event, GS och Team event 

Team event OS gren 2018. Viktigt att Sverige anordnar parallelltävlingar för Ungdom-Senior 

h. Status Strategiarbete 

Fokusområden i Strategiarbetet klara. 

Formatera för att presentera för Skidsverige 

Viktigt att förmedla att strategin är Vad och inte Hur 

 

5. Övriga frågor under mötet 

Inga övriga frågor anmäldes 

 

6 Kommande möte 

Skidtinget 13-14/11 

 

 
 
 
   


